

REGISTRY P.A.  
BUREAU I.270  
INTER/BRUXL.

P.A. CHRONO

2322  
FEB 86  
32489  
920700

N A T O



O T A N

6-PREN

6-PRFR

INFORMATION SERVICE

SERVICE DE L'INFORMATION

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

EMBARGOED FOR RELEASE AT 10.00 HOURS BRUSSELS TIME, SATURDAY 22ND FEBRUARY 1986

PRESS RELEASE(86)03

Brussels, 21st February 1986

NOTE TO THE PRESS

The Secretary General of NATO, Lord Carrington, will pay an official visit to Italy from the 26th to 28th of February 1986.

During his stay in Rome, Lord Carrington will be received by the President of the Republic and will meet the President of the Council of Ministers as well as the ministers for Foreign Affairs and Defence, with whom he will examine the current main aspects of the international situation relevant to the Atlantic Alliance. The Secretary General of NATO will also meet members of the Foreign Affairs and Defence Committees of the Chamber of Deputies and of the Senate and will give a lecture at the Italian Centre of Studies for International Conciliation.

COMMUNIQUE DE PRESSE(86)03

Bruxelles, le 21 février 1986

NOTE A LA PRESSE

Le Secrétaire général de l'OTAN, Lord Carrington, effectuera une visite officielle en Italie du 26 au 28 février 1986.

Pendant son séjour à Rome, Lord Carrington sera reçu par le Président de la République italienne et rencontrera le Président du Conseil des ministres ainsi que les Ministres des affaires étrangères et de la défense, avec qui il examinera les principaux aspects de la situation internationale intéressant l'Alliance atlantique. Le Secrétaire général de l'OTAN rencontrera également les membres des Commissions des affaires étrangères et de la défense de la Chambre des députés et du Sénat, et il donnera une conférence au Centre italien d'études pour la conciliation internationale.

TEXTE SOUS EMBARGO POUR DIFFUSION A 10H00, HEURE DE BRUXELLES, LE SAMEDI 22 FÉVRIER 1986